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Miasta Woclawek

Szanowny Panie Prezydencie !

w imieniu mieszkanc6w ulicy sportowej we wloclawku zwracam si9 z zapytaniem na jakim
etapre se prace zrnierzaj?rn, do przebudowy tej ulicy wraz z podj azdami i zatoczke parkingow?
na odcinku od ulicy Piaski do ulicy Le6nej. Z odpowiedzi na moj4 interpelacjg pisanej w tej sprawie
wynika,2e remont tego odcinka ulicy Sportowej jest w pelni zasadny.
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